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Til: Sundhedsministeren

Dato: 7. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 191
I svar på EPI alm. del - spørgsmål 252 (2020-21) svarer ministeren, at “Danmark har væ-
ret meget positive over for EU-strategi for COVID-19-behandlinger, som Kommissionen 
offentliggjorde i maj 2021, som dækker udvikling af lægemidler fra forskning til ibrugta-
gen.” Ministeren bedes oplyse, om det konkret har betydet, at man fra dansk side har 
gjort som Tyskland og Frankrig, hvor de respektive lande har gjort en større indsats i at 
støtte mindre biotekvirksomheder til udvikling af midler mod covid-19, og i så fald hvilken 
støtte der er blevet givet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Torsten Schack 
Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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